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KLAGE PÅ BEGRENSNINGER ! UTTAK AV GRUS FRA HERMANSTøLGRUVA FOR SAMEIERE.

Det vises til befaring med styret sommeren 2OL7 , der styret mente jeg tok ut for mye grus.

Min eiendom Fodnes Mellom gnr.68 bnr.S er sameieberettiget i Svennes Sameige og har støl på

HermanstØlen. For stølen, med 6-700 meter lang stølsveg, har det i alle år vært en god løsning å

kunne hente grus fra HermanstØlgruva til vedlikehold og forbedringer. Stølsvollen min er på ca.80
dekar og til grøfting av denne har det også vært en stor ressurs å kunne ha grus i nærområdet. Med
den interesse som er for å drive slik stØlsjord i dag, vil dette sannsynligvis ha mindre interesse i

fremtiden, dessverre.

Opp gjennom årene har det vært levert grus til alle steder, både innenfor og utenfor sameiet, uten
begrensninger.

Jeg har forståelse for at det kan være nØdvendig med begrensninger fordi grusforekomstene en dag
vil ta slutt, men jeg mener at begrensningene først burde blitt satt på de som ikke er
sameieberettigede. Det synes for meg uforståelig at sameiere pålegges uttaksbegrensninger mens
det samtidig selges grus til ikke sameieberettigede.

I stedet for å sette uttaksbegrensninger burde det heller blitt satt en pris, slik at sameierne betaler
samme pris som entreprenøren for den ubehandlede råmassen. Med en prissetting vil sannsynligvis
dette medføre en automatisk reduksjon i uttaket.

Jeg er i ferd med å skulle overdra min eiendom så dette gjelder ikke meg personlig, men dette er en
prinsipiell sak som ikke berører kun min eiendom og jeg ønsker derfor saken behandlet på
kommende årsmøte.
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